
 

   

Общински съвет – Плевен с нови придобивки
понеделник, 08 февруари 2016

Общински съвет - Плевен започнагодината с нова придобивка – микрофони на всяка банка.
Окабеляването и монтирането на микрофоните на банките на съветниците е отнело около две седмици.
Микрофоните са по един на всеки двама съветници.

„Успях да изпълня обещанието, което дадох при избирането ми за председател - да окабелим залата и
да я направим по-комфортна за работа. Инвестицията е на стойност 14000 лева с ДДС“, заяви на
пресконференция в БТА председателят на ОбС - Плевен Мартин Митев. Следващата стъпка е всички
заседания на Общински съвет - Плевен да се излъчват онлайн на сайта на Община Плевен. „Така
гражданите ще могат не само да слушат, но и да виждат какво се случва в залата. Целта на това е да
има повече прозрачност и публичност в работата на съветниците“, коментира Митев. Реализацията на
тази идея обаче е по-сложна чисто технически като изпълнение, нужни са и съответните финансови
средства. Всичко това ще отнеме време и затова не бих могъл да се ангажирам с конкретен срок за
изпълнението й, заяви председателят на ОбС - Плевен.
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